
 Besluitenlijst van de openbare vergadering van
de Raadscommissie van de gemeente Dalfsen,

d.d. 9 maart 2015

Aanwezig:
Voorzitter mw. J. Schiphorst-Kijk in de Vegte
Griffier J. Leegwater
Raadsleden:
Gemeentebelangen J.G. Ellenbroek, E.J. Hof, G.M.M. Jutten,  P.B.M. Meijerink, J.G.J. Ramaker, 

A. Schuurman, mw. I.G.J. Snijder-Haarman
CDA A.C. Koetsier, T.B.M. Logtenberg, mw. A.J. Ramerman, J.W. Uitslag
ChristenUnie mw. H. Lassche-Visscher, A. Nijburg
PvdA -
D66 J.T.P.M. Rooijakkers
VVD -

Commissieleden
Gemeentebelangen -
CDA -
ChristenUnie J.S. Rodenboog (ter vervanging van dhr. Nijkamp)
PvdA L. Broere (ter vervanging van dhr. Wiltvank)
D66 -
VVD G.J. Veldhuis (ter vervanging van dhr. Schuring)

Tevens aanwezig:
Wethouders R.W.J. van Leeuwen en M.R.H.M. von Martels, burgemeester H.C.P. Noten, 
gemeentesecretaris J.H.J. Berends, ambtelijke ondersteuning D. Roemers (bij agendapunt 7).

Met kennisgeving afwezig: 
H.A.J. Kleine Koerkamp (Gemeentebelangen), R.H. Kouwen (CDA), L.M. Nijkamp (ChristenUnie), 
R.P. Schuring (VVD), A. Westerman (Gemeentebelangen) en J.J. Wiltvank (PvdA)

AGENDAPUNT COMMISSIEADVIES/BESLUIT
1. Opening De voorzitter opent de vergadering om 19:35 uur. 

Afwezig zijn de heren Kleine Koerkamp, Kouwen, 
Nijkamp, Schuring, Westerman en Wiltvank. 
Dhr. Nijkamp wordt vervangen door dhr. 
Rodenboog, dhr. Schuring door dhr. Veldhuis en 
dhr. Wiltvank door dhr. Broere. 

2. Spreekrecht burgers Geen.

3. Vaststelling agenda Conform. 

4. Wijziging bevoegdheid 
subsidieplafonds
Voorstel:
Vast te stellen de 1e wijziging van de 
Algemene subsidieverordening gemeente 
Dalfsen 2013.

De PvdA is tegen dit voorstel. De fractie vindt de 
subsidieplafonds niet nodig en het wijzigen van de 
verantwoordelijkheid ook niet. De VVD is 
eveneens tegen, de fractie vindt dit een rol van de 
raad. De overige fracties geven aan in te 
stemmen met dit voorstel, wat zij zien als een 
uitwerking van het verzoek van de raad aan het 
college. 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
akkoordstuk op de agenda van de raad kan 
worden opgenomen. Desgewenst kunnen de 
fracties PvdA en VVD een stemverklaring 
afgeven.
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5. Startnotitie vrijwilligers- en 
mantelzorgbeleid 2016-2020
Voorstel:
1. Kennis te nemen van de startnotitie 

vrijwilligers en mantelzorgbeleid 
2016-2020.

2. Vast te stellen de visie en 
uitgangspunten vrijwilligersbeleid en 
mantelzorgbeleid zoals geformuleerd 
in hoofdstuk 6 van de startnotitie

3. In te stemmen met het te volgen 
proces om te komen tot het 
vrijwilligers- en mantelzorgbeleid

De raadscommissie is over het algemeen 
tevreden met het stuk. De fracties kunnen zich 
vinden in de visie en uitgangspunten om het 
beleid vorm te geven. De commissie geeft nog 
een aantal suggesties mee voor de verdere 
uitwerking. 

Het CDA ziet graag de maatschappelijke stages 
gecontinueerd. Mantelzorgers moeten goed 
ondersteund worden en hun werkzaamheden 
verlicht. Een mantelzorg-compliment moet in 
stand gehouden worden, maar dit hoeft niet altijd 
financieel te zijn.

De ChristenUnie doet de suggestie om de 
woorden ‘zo veel als mogelijk’ toe te voegen 
onder 6.1, omdat zelfredzaamheid niet het 
hoogste doel moet zijn. De fractie bepleit het 
behouden van maatschappelijke stages, 
ondersteuning van mantelzorgers en vraagt om 
een goede verbinding van vrijwilligerswerk naar 
de participatiewet. 

Gemeentebelangen ziet graag opgenomen dat 
werkgevers gestimuleerd worden om via hun 
personeelsbeleid te investeren in mantelzorgers. 
De gemeente moet budget inzetten voor 
ondersteuning van vrijwilligersorganisaties en 
waardering van mantelzorgers. De fractie is blij 
met het interactieve proces dat gevolgd wordt. 

De PvdA constateert definitieverschillen als het 
gaat om vrijwilligers en mantelzorgers. De fractie 
verzoekt om beleid dat aansluit op deze diversiteit 
en de organisatie van verbanden. Investeren in 
preventie en ondersteuning is belangrijk.

De VVD vraagt aandacht voor een splitsing 
tussen zorg en financiën. Sturing op de budgetten 
en op het te volgen proces blijft voor de fractie 
van belang.

D66 kan zich in de notitie vinden. De fractie is 
voorstander van het faciliteren van 
maatschappelijke stages. De fractie is enthousiast 
over het idee van de beursvloer dat in het stuk 
genoemd wordt. D66 vraagt aandacht voor het 
tijdig behandelen van het beleid (verschuiven van 
november naar september). 

Wethouder Von Martels bedankt de 
raadscommissie voor de complimenten en  
suggesties en zegt toe deze mee te nemen. Hij 
nodigt de commissie uit om aanwezig te zijn bij de 
te organiseren interactieve avonden. 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
akkoordstuk op de agenda van de raad wordt 
opgenomen. Zij geeft aan dat de planning ook in 
de agendacommissie zal worden besproken. 
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6. Belastingsamenwerking
Voorstel:
Het college van burgemeester en 
wethouders toestemming te verlenen om 
in het kader van de 
Belastingsamenwerking, voor de 
belastingtaken per 1 januari 2016 aan te 
sluiten bij de Gemeenschappelijke 
Regeling GBLT.

De raadscommissie kan zich vinden in het 
voorstel, zeker na de toelichtingen van de heren 
Noten en Berends als het gaat om besparingen 
en de personele maatregelen. 

Als suggesties geeft Gemeentebelangen mee dat 
de dienstverlening via digitaal loket toegankelijk 
moet blijven, ook voor burgers die bezwaar 
maken. Ook de correspondentie moet herkenbaar 
eigen blijven. De andere partijen sluiten zich 
hierbij aan. 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
akkoordstuk op de agenda van de raad wordt 
opgenomen. 

7. Renovatie cichoreifabriek
Voorstel:
1. Aanvullend krediet beschikbaar te 

stellen voor de renovatie / nieuwbouw 
van de Cichoreifabriek ter grootte van 
€ 850.000,-- en de dekking daarvan 
ten laste te brengen van de algemene 
reserve vrij besteedbaar.

2. In te stemmen met het beschikbaar 
stellen van het jaarlijkse 
exploitatieoverschot (Cichoreifabriek) 
aan de stichting cultuur voor de 
culturele invulling van het 
Cichoreitheater.

3. Te onderzoeken hoe de gebouwen en 
de directe omgeving zo duurzaam en 
energiezuinig mogelijk kunnen 
worden gerealiseerd en daarvoor met 
aanvullende plannen te komen die 
voorgelegd worden aan uw raad. 

Dhr. Noten zegt toe schriftelijk terug te komen op 
de vraag van de ChristenUnie over de reserve 
dekking kapitaallasten. 

Het CDA doet n.a.v. de 2e besluitregel de 
suggestie om bij de komende evaluatie van het 
cultuurarrangement een bredere opzet van cultuur 
te bespreken en dit niet te beperken tot het 
theater. De fractie ziet het beschikbaar stellen van 
het overschot niet als automatisme. 

Gemeentebelangen vindt de programmering een 
punt van aandacht en vraagt om actieve 
deelname van de huurders hierbij. 

Dhr. Noten zegt in antwoord op deze 
opmerkingen van CDA en GB toe om de 
discussie over de invulling van de programmering 
te linken aan het cultuurarrangement. Hij wil in het 
college van gedachte wisselen over de 
surplussen in de exploitatie. 

PvdA en D66 monitoren de uitvoering kritisch, 
maar wensen het college succes met de 
uitvoering. De fracties zullen de raad adviseren in 
te stemmen. 

De VVD vindt de afweging tussen rendement en 
investeren in cultuur lastig en wenst het opnieuw 
in de fractie te bespreken. De ChristenUnie heeft 
twijfels bij het financiële plaatje en vindt 
vervreemding van het theater over 5 à 6 jaar 
noodzakelijk. De fractie beraadt zich. 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
bespreekstuk op de agenda van de raad wordt 
opgenomen. 
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8. Kwartaalrapportage decentralisaties 
sociaal domein
Doel: 
Kennis te nemen van de 
kwartaalrapportage decentralisaties 
sociaal domein.

De raadscommissie neemt kennis van de 
kwartaalrapportage en geeft een aantal 
suggesties mee aan de wethouders voor 
volgende rapportages:
- Informatie over wat te doen in crisissituaties 

(PvdA)
- Betere cijfermatige onderbouwing (GB) en 

integratie van document monitoring 3D vanuit 
de raad (diverse partijen)

- Apart toestemmingsformulier privacy (ChrU)

9. Vaststellen besluitenlijst d.d. 2 februari 
2015

Conform.

10. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 21:50  uur.

Aldus besloten door de raadscommissie van de gemeente Dalfsen in zijn openbare vergadering van 
30 maart 2015.

De raadscommissie voornoemd,

de voorzitter, de griffier,  
mw. J. Schiphorst-Kijk in de Vegte drs. J. Leegwater
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